

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບ		
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບຢັ້ງຢືນ ກ່ຽວກັບ ສິ່ງແວດລ້ອມ	
ປະເພດຂອງໃບອະນຸຍາດ	ໃບຢັ້ງຢືນ	
ເລກລະຫັດໃບອະນຸຍາດ	ວັນທີ	ໜ່ວຍງານຮັບຜິດຊອບ
MoNRE-DNREP-7	10.01.2018	ກົມນະໂຍບາຍຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມ

ຂໍ້ມູນພື້ນຖານ	
ຮູບແບບການສົ່ງຄໍາຮ້ອງ	ຢູ່ທີ່ທ້ອງຖານເຈົ້າໜ້າທີ່
ປະເພດທຸລະກິດ ສະເພາະ ທີ່ຕິດພັນກັບ ໃບອະນຸຍາດ	ທຸກພາກສ່ວນ
ຈຸດປະສົງທີ່ຕ້ອງຂໍ ໃບ ອະນຸຍາດ	ໂຄງການລົງທຶນ ແລະ ກິດຈະການຕ່າງໆ ທີ່ຕ້ອງສ້າງບົດລາຍງານການປະເມີນຜົນກະທົບຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມສັງຄົມ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມທຳມະຊາດ ແມ່ນໂຄງການທີ່ມີແນວໂນ້ມສ້າງຜົນກະທົບຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມ ຢ່າງສູງ ແລະ ເມື່ອເຈົ້າຂອງໂຄງການໄດ້ສ້າງບົດລາຍງານ ແລະ ແຜນການຄຸ້ມຄອງສິ່ງແວດລ້ອມແລະສັງຄົມຂຶ້ນແລ້ວ ຕ້ອງໃຫ້ຝ່າຍລະນາຮັບຮອງຄວາມຄືບຖ້ວນ, ແມ່ນຍໍາ ແລະ ຄຸນະພາບຂອງບົດລາຍ ແລະ ແຜນດັ່ງກ່າວ
ຜູ້ທີ່ຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດ	ໂຄງການລົງທຶນ ແລະ ກິດຈະການຕ່າງໆ ທີ່ລະບຸຢູ່ໃນບັນຊີລາຍຊື່ໂຄງການລົງທຶນ ແລະ ກິດຈະການທີ່ຕ້ອງປະເມີນຜົນກະທົບຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມສັງຄົມ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມທຳມະຊາດ ເລກທີ 8056/ກຊສ
ມີຂໍ້ມູນໃບອະນຸຍາດ ອອນລາຍບໍ່?	ບໍ່ມີ
ທີ່ຢູ່ຂອງຂໍ້ມູນອອນລາຍ	
ມີແບບຟອມໃບຄໍາຮ້ອງ ໃບອະນຸຍາດ ຫລືບໍ່?	ບໍ່ມີ
ຄໍາເຫັນອື່ນ ທີ່ຕິດພັນ ກັບ ໃບອະນຸຍາດ	

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ		
ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ ໃນການອອກໃບອະນຸຍາດ	175	<p>1. ການທົບທວນບົດລາຍງານການກຳນົດຂອບເຂດການສຶກສາ ແລະ ຂອບເຂດໜ້າວຽກ ຕ້ອງສໍາເລັດພາຍໃນ 15 ວັນລັດຖະການ 2. ການທົບທວນບົດລາຍງານການປະເມີນຜົນກະທົບຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມສັງຄົມ ແລະ ທຳມະຊາດ - ທົບທວນຄວາມຖືກຕ້ອງຄົບຖ້ວນຂອງ ບົດປະເມີນ ພາຍໃນ 10 ວັນລັດຖະການ ແລະ ທົບທວນທາງດ້ານວິຊາການ ຜ່ານການປຶກສາຫາລື ແລະ ກອງປະຊຸມວິຊາການ ພາຍໃນ 95 ວັນລັດຖະການ 3. ກໍລະນີໂຄງການລົງທຶນ ແລະ ກິດຈະການຕ່າງໆ ທີ່ມີຄວາມສະຫລັບສັບຊ້ອນ ແມ່ນຈະມີການແຕ່ງຕັ້ງຄະນະຊ່ຽວຊານສະເພາະດ້ານມາພິຈາລະນາທົບທວນ ໄລຍະເວລາໃນການທົບທວນຈະເພີ່ມອີກ 55 ວັນລັດຖະການ ຈາກ 120 ວັນລັດຖະການ ເປັນ 175 ວັນລັດຖະການ</p>
ຄຸນະສົມບັດຂອງຜູ້ຂໍໃບອະນຸຍາດ	<p>1. ບົດລາຍງານການປະເມີນຜົນກະທົບຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມສັງຄົມ ແລະ ທຳມະຊາດ ຕ້ອງໄດ້ຮັບການສ້າງໃຫ້ຖືກຕ້ອງ ແລະ ສອດຄ່ອງກັບ ຄຸ້ມຄອງຂຽນບົດລາຍງານການປະເມີນຜົນກະທົບຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມສັງຄົມ ແລະ ທຳມະຊາດ ແລະ ຕ້ອງຜ່ານການປຶກສາຫາລື ລວມທັງ ການມີສ່ວນຮ່ວມຂອງປະຊາຊົນ ໂດຍສອດຄ່ອງກັບກົດໝາຍ ແລະ ກົດລະບຽບ 2. ບົດລາຍງານການປະເມີນຜົນກະທົບຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມສັງຄົມ ແລະ ທຳມະຊາດ ຕ້ອງໄດ້ຮັບການສ້າງຂຶ້ນໂດຍ ຜູ້ບໍລິການດ້ານສິ່ງແວດລ້ອມ ທີ່ໄດ້ຮັບໃບອະນຸຍາດຈາກ ກະຊວງຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມ ພາຍໃຕ້ກົດໝາຍ</p>	
ມີເຫດຜົນໃດບໍ່ທີ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ ຈະປະຕິເສດການຂໍໃບອະນຸຍາດ?	<p>ປະຕິເສດ ໃນກໍລະນີທີ່ ກະຊວງຊັບພະຍາກອນທຳມະຊາດ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມ ພິຈາລະນາວ່າ ຜົນການສຶກສາ ຫລື ການທົບທວນສະແດງໃຫ້ເຫັນ ຜົນກະທົບຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມສັງຄົມ ແລະ ທຳມະຊາດ ຈະເກີດຂຶ້ນມີຢ່າງຫລວງຫລາຍ ແລະ ເປັນອັນຕະລາຍຮ້າຍແຮງ ຊຶ່ງບໍ່ສາມາດຫລີກລ້ຽງ ແລະ ຫລຸດຜ່ອນໄດ້ ຫລື ເປັນໂຄງການລົງທຶນ ແລະ ກິດຈະການຕ່າງໆ ບໍ່ສອດຄ່ອງກັບນະໂຍບາຍສິ່ງແວດລ້ອມແຫ່ງຊາດ ຫລື ແຜນຍຸດທະສາດຂອງລັດຖະບານ</p>	

ຂໍ້ມູນຕິດພັນກັບ ການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	
ໃບອະນຸຍາດມີກຳນົດອາຍຸ ຫລືບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸນຳໃຊ້ ຈັກເດືອນ?
ແມ່ນແລ້ວ	60
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂ ສໍາລັບການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	<p>ມີການອອກໃບຢັ້ງຢືນກ່ຽວກັບສິ່ງແວດລ້ອມ 2 ໃບ: ໃບໜຶ່ງເພື່ອຮັບຮອງ ບົດລາຍງານການປະເມີນຜົນກະທົບຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມ ແລະ ອີກໃບໜຶ່ງເພື່ອຮັບຮອງ ແຜນການຄຸ້ມຄອງແລະຕິດຕາມກວດກາສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມ.</p>

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ຂໍ້ມູນຕິດພັນກັບ ການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	
	ໃບຢັ້ງຢືນຮັບຮອງບົດລາຍງານການປະເມີນຜົນກະທົບ ແມ່ນມີຜົນບັງຄັບໃຊ້ໄດ້ຕະຫລອດໄລຍະເວລາຂອງໂຄງການລົງທຶນ ແລະ ກິດຈະການຕ່າງໆ ແຕ່ໃບຢັ້ງຢືນ ຮັບຮອງ ແຜນການຄຸ້ມຄອງ ແລະ ຕິດຕາມກວດກາສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມແມ່ນມີຜົນບັງຄັບໃຊ້ 2 ຫາ 5 ປີ ຕາມແຕ່ຄວາມຮຸນແຮງຂອງຜົນກະທົບທີ່ໂຄງການລົງທຶນ ແລະ ກິດຈະການດັ່ງກ່າວ ຈະກໍ່ຂຶ້ນ

ຄ່າທຳນຽມ				
ມີຄ່າທຳນຽມ ແບບຟອມຄ່າ ຮ້ອງ ຫລື ບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາ ການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າ ແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ແມ່ນແລ້ວ	36000000.00	1000000.00	0.00	37000000.00
ຄໍາເຫັນ	- ອີງຕາມລັດຖະດໍາລັດ 03/ປທ - ສໍາລັບກິດຈະການສໍາປະທານເຂື່ອນໄຟຟ້ານໍ້າຕົກ, ຕ້ອງມີການເຈລະຈາສັນຍາສໍາປະທານ ແລະ ເອກະສານຊ້ອນທ້າຍ ວ່າດ້ວຍ ຜັນທະດ້ານສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມ ແລະ ຕ້ອງເສຍຄ່າບໍລິການ 5,000,000 ກີບ			

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍ				
ມີຄ່າທຳນຽມ ແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ ຂໍຕໍ່ອາຍ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າ ແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ແມ່ນແລ້ວ	1500000.00	500000.00	0.00	2000000.00
ຄໍາເຫັນ	- ອີງຕາມລັດຖະດໍາລັດ 03/ປທ			

ກິດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່ກິດລະບຽບ	ເລກທີ	ວັນທີ	ຄໍາເຫັນ
ດໍາລັດວ່າດ້ວຍ ການທົດແທນຄ່າເສຍຫາຍ ແລະ ການຈັດສັນຍົກຍ້າຍປະຊາຊົນ ຈາກໂຄງການພັດທະນາ	84/ລບ	05.04.2016	

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ກົດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຂໍ້ຕົກລົງວ່າດ້ວຍ ການຮັບຮອງ ແລະ ປະກາດໃຊ້ ບັນຊີໂຄງການລົງທຶນ ແລະ ກິດຈະການຕ່າງໆ ທີ່ຈະຕ້ອງດໍາເນີນການສຶກສາເບື້ອງຕົ້ນ ກ່ຽວກັບ ຜົນກະທົບຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມ ຫລື ການປະເມີນຜົນກະທົບຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມສັງຄົມ ແລະ ທຳມະຊາດ	8056/ກຊສ	17.12.2013	
ຄໍາແນະນຳ ຂະບວນການປະເມີນຜົນກະທົບຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມສັງຄົມ ແລະ ທຳມະຊາດ ຈາກໂຄງການລົງທຶນ ແລະ ກິດຈະການຕ່າງໆ	8030/ກຊສ	17.12.2013	
ຄໍາແນະນຳ ຂະບວນການສຶກສາເບື້ອງຕົ້ນ ກ່ຽວກັບ ຜົນກະທົບຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມ ຈາກໂຄງການລົງທຶນ ແລະ ກິດຈະການຕ່າງໆ	8029/ກຊສ	17.12.2013	
ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍ ການປົກປັກຮັກສາສິ່ງແວດລ້ອມ (ສະບັບປັບປຸງ)	29/ສພຊ	18.12.2012	ມາດຕາ 22

ເອກະສານປະກອບ
ຊື່ເອກະສານ
ແຜນຄຸ້ມຄອງແລະຕິດຕາມກວດກາສິ່ງແວດລ້ອມສັງຄົມ ແລະ ສິ່ງແວດລ້ອມທຳມະຊາດ
ບົດປະເມີນຜົນກະທົບຕໍ່ສິ່ງແວດລ້ອມ ແລະ ສັງຄົມ

ສະຖິຕິ (ທີ່ອອກໃໝ່ ຫລື ທີ່ຕໍ່ອາຍຸ)		
ປີ	ອອກໃໝ່	ຕໍ່ອາຍຸ
2016	16	0